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§ 1
Anmälan av justerare och dag för justering 
 
Anmäldes att protokoll från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 29 april 2021 hade justerats den 3 maj 2021. Ordförande 
tillkännagav att dagens protokoll skulle justeras den 28 maj 
2021. Arvid Vikman Rindevall utsågs att jämte ordföranden justera 
protokollet.
 
Sammanträdet genomfördes på grund av rådande restriktioner med 
begränsad närvaro i sammanträdesrummet. Kjell-Åke Karlsson 
(M), Britt Trydig (M), Lou-Ann Wejke-Norberg (M), Maria 
Kihlström (M), Henrik Sjölander (M), Fritz Lennàard (M), Staffan 
Gustavsson (MP), Gunnel Horm (S), Jan-Åke Porseryd (S), Johanna 
Karlsson (S), Felicia Schartner Giertta (S), Marie-Louise 
Siverstrand (V), EvaLena Varhelyi (V), Daniel Nilsson-Brodén (V), 
Liliane Åkerlund (SD), personalföreträdare Jenny Hallgren samt 
tjänstepersonerna Catharina Liljedahl, Lena Forsberg, Lena Slotte, 
Lisa Maidell, Therese Rosén, Pål Tennek och Frida Mattsson deltog 
på distans under paragraferna 1-20. Katarina Eriksson och Lena 
Slotte deltog på distans under paragraferna 1-26.
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§ 2
Anmälan av medborgarförslag 
 
 

Beslut
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd beslutar enligt förvaltningens 
förslag:
 
Medborgarförslag om basket
Dnr KUNG 2021/180
Beslut: Medborgarförslaget överlämnas till parkmiljöavdelningen 
för besvarande.

 
Medborgarförslag om grusgång
Dnr KUNG 2021/229
Beslut: Medborgarförslaget överlämnas till parkmiljöavdelningen 
för beredning
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§ 3
Medborgarförslag om alkoholförbud Kronobergsparken 
KUNG 2020/487

Beslut 
 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande

Sammanfattning av ärendet 
 
Förvaltningen arbetar med frågan om ordningsstörningar i de 
förvaltningsövergripande samverkansforum som förvaltningen 
deltar i. I dagsläget är det inte aktuellt med en ansökan om 
alkoholförbud utöver redan befintliga förbud

Handlingar i ärendet
 KUNG 2020/487-6 Svar på medborgarförslag om att införa 

alkoholförbud i Kronobergsparken
 KUNG 2020/487-5 Medborgarförslag om alkoholförbud 

Kronobergsparken för publicering
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§ 4
Medborgarförslag om isvak 
KUNG 2021/116

Beslut 
 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande

Sammanfattning av ärendet 
En isvak kan hållas öppen manuellt genom att såga eller hacka upp 
isen eller genom att lägga i ett pumpaggregat i vattnet. 
Förvaltningen har undersökt dessa lösningar vid Oxhålsbadet som 
ligger mycket nära den föreslagna platsen. Förvaltningens synpunkt 
är att båda dessa lösningar är för kostsamma i relation till att 
isbildning blir allt mer sällsynt i området.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/116-3 Svar på medborgarförslag om isvak
 KUNG 2021/116-2 Medborgarförslag om isvak för 

publicering
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§ 5
Medborgarförslag om parkstädning 
KUNG 2021/132

Beslut 
 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen sammanställer synpunkter som kommer in över åren 
och vår bild är att klagomål på renhållning har minskat, men att 
renhållningsfrågor, förslag och idéer ökar. Kungsholmarna är 
engagerade i frågan. Förvaltningen skickar tjänsteutlåtandet till 
trafikkontoret för kännedom.

Särskilt uttalande
 
Arvid Vikman Rindevall (S) och Maria Ekberg (V) lämnade 
följande gemensamma uttalande:
 
Vi är tacksamma för det engagemang som Kungsholmsborna visar 
för att se till att vi har ett rent och fint Kungsholmen tillsammans. 
De ideella insatser som görs för att göra Kungsholmen rent är idag 
ganska stora. Det är både ideella föreningar som går på mark och 
som dyker i vattnet efter skräp och det gör idag en bra och viktig 
skillnad.
 
Under föregående mandatperiod femdubblade vi antalet 
sommarjobbare, bland annat med fokus på att fler skulle kunna 
jobba med renhållningsarbete. Ett lyckat och uppskattat initiativ. 
Precis som förvaltningen skriver fortgår det arbetet. Dock är det nog 
viktigt att tillägga att antalet sommarjobbare halverats med den 
nuvarande blå-gröna majoriteten som istället prioriterat 
skattesänkningar.
 
Men även om de ideella krafterna idag är viktiga för renhållningen, 
precis som förvaltningen framhåller, är det beklämmande att det 
behövs. Vi Socialdemokrater och Vänsterpartister anser att 
renhållningen är ett av det offentligas grunduppgifter och därtill 
bidrar det dessutom till en ökad trygghet. Med anledning av detta 
kommer vi på stadsdelsnämndens junisammanträde att föreslå en 
översyn av nuvarande renhållningsmodell för att ta omfattande tag 
mot nedskräpningen.
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Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/132-4 Svar på medborgarförslag om 

parkstädning Kungsholmen
 KUNG 2021/132-1 Medborgarförslag om parkstädning för 

publicering
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§ 6
Tertialrapport 1 
KUNG 2021/156

Beslut 
 
1. Stadsdelsnämnden godkänner tertialrapport 1, inklusive bilagor 
och överlämnar den till kommunstyrelsen. 
2. Stadsdelsnämnden godkänner reviderad lokal handlingsplan mot 
våldsbejakande extremism 2021
3. Stadsdelsnämnden beslutar att överenskommelsen gällande 
samordnad handläggning av ensamkommande barn och ungdomar 
med Norrmalms och Östermalms stadsdelsnämnd sägs upp den 30 
september 2021.
4. Stadsdelsnämnden ansöker om budgetjustering Delmos medel om 
0,4 mnkr.
5. Beslutet förklaras omedelbart justerad

Sammanfattning av ärendet 
 
I tertialrapport 1 redovisas hur och i vilken omfattning nämnden 
bidrar till att uppfylla kommunfullmäktiges tre inriktningsmål. 
Prognosen är att samtliga inriktningsmål uppfylls

 

Förslag till beslut
Ordförande Rasmus Jonlund (L) föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt förvaltningens förslag.
Arvid Vikman Rindevall (S) och Maria Ekberg (V) föreslog att 
nämnden skulle besluta enligt ett gemensamt förslag 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet.
 

Beslutsgång
Ordförande Rasmus Jonlund ställde förslagen mot varandra och 
fann att nämnden hade beslutat enligt förvaltningens förslag.
 

Reservation
 
Arvid Vikman Rindevall (S) och Maria Ekberg (V) reserverade sig 
med hänvisning till sitt gemensamma förslag enligt följande:
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Stadsdelsnämnden beslutar att bifalla förvaltningens förslag till 
beslut
 
Stadsdelsnämnden beslutar att uppdra åt förvaltningen att ta fram en 
handlingsplan för hur det prognostiserade överskottet kan riktas om 
för att stärka äldreomsorgen på Kungsholmen
 
Stadsdelsnämnden beslutar att därutöver framföra följande:
 
 
Vi har varit tydligt kritiska mot den borgerliga politiska hållningen 
att statsanslaget som regeringen riktade för att stärka äldreomsorgen 
under coronakrisen inte har använts. Istället för att gå till 
verksamheterna har de lagts på hög. För Kungsholmens del 
handlade överskottet från 2020 på 22,2 miljoner kronor. Pengar som 
akut hade behövt riktas till att framförallt stärka personalen i 
omsorgen genom bättre villkor och förutsättningar.
 
På stadsdelsnämndens sammanträde den 28 januari 2021 när beslut 
om budget fattades diskuterade vi detta. Vi krävde en handlingsplan 
där pengarna skulle ut till verksamheterna så snabbt det gick. För att 
det skulle bli tydligt presenterade vi ett förslag till beslut där vi tagit 
bort alla andra politiska förslag och bara ville ta ett styrande beslut 
som formulerades:

”Stadelsnämndens föreslås besluta att vidta nödvändiga åtgärder för 
att skapa trygga anställningar, avskaffa den ofrivilliga deltiden och 
göra heltid till norm inom Kungsholmens verksamheter”:
 
För att kunna göra verklighet av den ambitionen ville vi att de av 
regeringen tillförda miljonerna skulle riktas till det ändamålet. Den 
borgerliga majoriteten röstade emot detta förslag med hänvisning 
till att de redan hade bindande beslut från kommunfullmäktige med 
samma intention som vårt förslag till beslut.
 
När vi nu får redovisning från första tertialen kan vi konstatera att 
linjen är fortsatt densamma. Inga nya pengar till verksamheterna. 
Inga satsningar för att stärka villkoren för de som arbetar i 
äldreomsorgen. Istället prognostiseras häpnadsväckande nog ännu 
mer pengar i överskott för 2021, totalt 27,4 miljoner.
 
Offentliga medel som regeringen tilldelat kommunerna för att stärka 
äldreomsorgen måste också gå till detsamma. Det är ett svek mot de 
äldre och personalen i verksamheterna att pengarna blir liggande. 
Här krävs en förändrad politisk riktning för att stärka och skydda 
såväl personal som äldre.
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Särskilt uttalande
Max Almflod (SD) lämnade följande särskilda uttalande:
 
Den rådande pandemin präglar fortfarande verksamheten i staden 
och förvaltningen och dess medarbetare gör ett hedersamt arbete. 
Mot bakgrund av pandemins påverkan på samhället är det av vikt 
att staden ser över stora kostnadsområden och prioriterar 
kärnverksamheten. Överlag bör det satsas på långsiktighet och 
försiktighet för att garantera en god levnadsstandard och social 
service för stadens invånare.
 
I och med Covid-19 och de ekonomiska konsekvenser som varsel, 
uppsägningar och förändrade arbetssätt kan allt fler människor 
behöva ansöka om ekonomiskt bistånd. Det är vår uppfattning att 
projekt som varken tillhör kärnverksamheten eller bedöms vara av 
akut behov tillfälligt skjuts på framtiden.
 
Sverigedemokraterna har presenterat en egen reservationsbudget i 
kommunfullmäktige för 2021 där vi redovisar vår syn på hur 
verksamheten för Stockholms stad bör prioriteras och hänvisar till 
detta dokument för en utförligare beskrivning om våra 
inriktningsmål för förvaltningen.
 

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/156-1 Tertialrapport (Kungsholmens 

stadsdelsnamnd)
 KUNG 2021/156-3 Bilaga Sjukfrånvaro
 KUNG 2021/156-2 Bilaga Verksamhetsvolymer och statistik
 KUNG 2021/156-4 Bilaga Uppföljning 

Klimatinvesteringsmedel Kungsholmen
 KUNG 2021/156-5 Bilaga Kungsholmens stadsdelsnämnds 

handlingsplan mot våldsbejakande extremism 2021
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§ 7
Åtgärder för att öka tryggheten i Primusområdet 
KUNG 2021/107

Beslut 
 
1. Stadsdelsnämnden lägger redovisningen till handlingarna.
2. Ärendet skickas till exploateringsnämnden för kännedom

Sammanfattning av ärendet 
 
Hela området är instängslat sedan en tid tillbaka vilket ska bidra till 
att obehöriga inte tar sig in på området. I och med att arbeten startar 
på plats och genom närvaro av rivnings- och byggentreprenörer, är 
förhoppningen att området ska kännas mer omhändertaget.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/107-1 Trygghet i Primusområdet
 KUNG 2021/107-2 Skrivelse om Primus 
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§ 8
Skrivelse om attraktiv arbetsgivare 
KUNG 2021/84

Beslut 
 
Skrivelsen anses besvarad med förvaltningens tjänsteutlåtande samt 
rapporten "Analys av sjukfrånvaron på Kungsholmens 
stadsdelsförvaltning".

Sammanfattning av ärendet 
HR-avdelningen har under våren tagit fram statistik för att 
ytterligare kunna analysera eventuellt bakomliggande orsaker till 
varför sjukfrånvaron är högre på Kungsholmens 
stadsdelsförvaltning jämfört med andra stadsdelsförvaltningar

 

Förslag till beslut
Ordförande Rasmus Jonlund (L) föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt förvaltningens förslag.
Arvid Vikman Rindevall (S) och Maria Ekberg (V) föreslog att 
nämnden skulle besluta enligt ett gemensamt förslag 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet.
 

Beslutsgång
Ordförande Rasmus Jonlund ställde förslagen mot varandra och 
fann att nämnden hade beslutat enligt förvaltningens förslag.
 

Reservation
 
Arvid Vikman Rindevall (S) och Maria Ekberg (V) reserverade sig 
med hänvisning till sitt gemensamma förslag enligt följande:
 
Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen
 
Att ta fram förslag till mål och strategi för att dels kraftigt minska 
beroendet av timanställda inom äldreomsorgen, dels ge ofrivilligt 
deltidsarbetande inom äldreomsorgen möjlighet att arbeta heltid,
 
Att i samarbete med de fackliga organisationerna ta fram andra 
åtgärder för att förbättra arbetsmiljön,
 
Att i övrigt anse skrivelsen besvarad med följande.
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De fem partier som styr Kungsholmens stadsdelsnämnd har frågat 
stadsdelsförvaltningen hur den arbetar för att vara en attraktiv 
arbetsgivare. Bakgrunden är dels att målen inte har nåtts avseende 
flera faktorer i arbetsmiljön, dels de fortsatt höga 
sjukskrivningstalen inom förvaltningens verksamheter.
 
Förvaltningen hänvisar till rapporten Analys av sjukfrånvaron på 
Kungsholmens stadsdelsförvaltning. I rapporten förklaras 
Kungsholmens höga sjukskrivningstal i första hand med att 
äldreomsorgen är det dominerande verksamhetsområdet inom 
stadsdelsförvaltningen.
 
Eftersom äldreomsorgens personal är äldre än t ex förskolans, är 
sjuktalen högre. Förvaltningen pekar också på den högre andelen 
deltidsarbetande inom äldreomsorgen. Dessutom har äldreomsorgen 
en hög andel timanställda. Enligt förvaltningen är 
sjukskrivningstalen högre hos såväl deltids- som timanställda än hos 
heltidsanställda.
 
En slutsats av detta resonemang är att sjukskrivningstalen skulle 
minska om fler anställda fick möjlighet till fast anställning eller att 
gå över från deltid till heltid. En sådan strategi skulle förbättra 
arbetsmiljön och göra stadsdelsförvaltningen mer attraktiv som 
arbetsgivare.
 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet har i en tidigare skrivelse 
efterfrågat svar på frågor om hur den påstådda ambitionen hos 
majoriteten i stadsdelsnämnden att minska antalet deltidstjänster 
uppfyllts. (Skrivelsen planeras inte att besvaras förrän vid 
septembersammanträdet.)
 
Regeringen har anslagit extra resurser till den kommunala 
äldreomsorgen, bl a mot bakgrund av Coronakommissionens kritik 
av den stora andelen timanställda inom äldreomsorgen. Dessa 
medel har tyvärr inte gjort något avtryck i Kungsholmens 
verksamhetsplan.
 
Det vore önskvärt om partsgemensamma diskussioner togs upp om 
förbättringar inom äldreomsorgen. De fackliga organisationerna har 
mycket att bidra med, gällande både arbetsmiljö och kvalitet för 
brukarna.
 
 
 

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/84-2 Svar på skrivelse 
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 KUNG 2021/84-2.1 Analys av sjukfrånvaron på 
Kungsholmens stadsdelsförvaltning 

 KUNG 2021/84-1 Skrivelse om attraktiv arbetsgivare
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§ 9
Ej verkställda beslut kv 1 2021 
KUNG 2021/199

Beslut 
 
Stadsdelsnämnden godkänner rapporteringen och lägger den till 
handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
 
Rapporteringen avser kvartal 1-2021 och rapporteras till IVO samt 
stadens äldreförvaltning, socialförvaltning och revisionskontor

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/199-1 Ej verkställda beslut kvartal 1 2021
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§ 10
Delegationsordningen 
KUNG 2021/94

Beslut 
 
1. Kungsholmens stadsdelsnämnd delegerar samtliga beslut som 
delegeras till tjänsteperson, och som anges i den bilagda 
delegationsordningen, till förvaltningschef enligt 7 kap. 6 § 
kommunallagen.
2. Nämnden ger förvaltningschefen rätt att vidaredelegera ärendena 
till lägst den nivå som finns angiven i delegationsordningens 
kolumn "Lägsta nivå".
3. Beslut som delegeras ska anmälas i den ordning som anges i 
kolumnen "Beslutsform" i delegationsordningen

Sammanfattning av ärendet 
 
Stadsdelsnämnden kan med stöd i kommunallagen uppdra åt 
presidiet, ett utskott, en ledamot eller ersättare att besluta på 
nämndens vägnar i ett visst ärende eller en viss grupp av ärenden. 
Delegationsordningen behöver uppdateras och kompletteras.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/94-4 Delegationsordning för Kungsholmens 

stadsdelsnämnd
 KUNG 2021/94-5 Delegationsordning-delegerade beslut
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§ 11
Remiss om serveringstillstånd Mischmasch 
KUNG 2021/207

Beslut 
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som remissvar till Socialförvaltningens 
tillståndsenhet.

Sammanfattning av ärendet 
 
Ingen specifik problematik finns kring den verksamhet som ansöker 
om serveringstillstånd. Stadsdelsförvaltningen föreslår att 
stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som remissvar.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/207-2 Svar på remiss om serveringstillstånd 

Restaurang Mischmasch
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§ 12
Remiss om serveringstillstånd på Bastard Burgers Sankt 
Eriksgatan 
KUNG 2021/166

Beslut 
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som remissvar till socialförvaltningens 
tillståndsenhet.

Sammanfattning av ärendet 
 
Bastard Burgers ansöker om stadigvarande serveringstillstånd till 
allmänheten, i uteservering, Måndag till Söndag mellan 11:00 och 
23:00. Ansökta alkoholdrycker: Spritdrycker, vin, och andra jästa 
alkoholdrycker, starköl. Hamburgerrestaurangen kommer att vara 
belägen vid Västermalmsgallerian, Sankt Eriksgatan 45, 
Kungsholmen.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/166-2 Remiss om serveringstillstånd Bastard 

Burgers
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§ 13
Remiss om serveringstillstånd på Restaurang Nära 
KUNG 2021/193

Beslut 
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen

Sammanfattning av ärendet 
 
Baserat på verksamhetens inriktning samt planerad öppettider till kl. 
22.00 befaras inte att alkoholserveringstillstånd skulle medföra 
någon nackdel utifrån en
social bedömning.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2021/193-2 Remiss om serveringstillstånd 

Restaurang Nära
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§ 14
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 2021-04-30 av avdelningschef om att avslå begäran om 
handling, dnr KUNG 2021/227
 
Beslut 2021-03-19 av förvaltningschef om tilldelningsbeslut, dnr 
KUNG 2021/208
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§ 15
Anmälan av balanslistan 
 
Anmälan av balanslista för maj 2021
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§ 16
Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 
 
Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 2021-05-
24
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§ 17
Anmälan av protokoll från pensionärsrådet 
 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådet 2021-05-24
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§ 18
Anmälan av protokoll från förvaltningsgrupp 
 
Anmälan av protokoll från förvaltningsgrupp 2021-05-20
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§ 19
Stadsdelsnämndens frågor 
 
Arvid Vikman Rindevall (S) lämnade en skrivelse om 
serveringstillstånd. Skrivelsen överlämnades till förvaltningen för 
beredning, dnr KUNG 2021/265.
 
Arvid Vikman Rindevall (S) och Maria Ekberg (V) lämnade en 
skrivelse coronapandemin och äldreomsorgen. Skrivelsen 
överlämnades till förvaltningen för beredning, dnr KUNG 
2021/266.
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§ 20
Information från stadsdelsförvaltningen 
 
Ny avdelningschef för socialtjänstavdelningen har tillsatts. Anna 
Hamlin tillträder den 1 september.
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